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 Protokoll 7/2022                                                              1(4) 

 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Östergötlands Ornitologiska Förening 
 
Tid:  Tisdag 2022-09-27 kl 18.30–21.00 
 
Plats:  Hos Dan Lindmark, Fogdegatan 17 i Linköping 
 
Närvarande ledamöter: Anders Tennlind, ordf. 
  Jussi Tranesjö, vice ordf 
  Inger-Marie Wohlfarth, kassör  
  Sofie Hellman  

 Gunnar Ölfvingsson  
   Stefan Westberg, sekr. 
  Dan Lindmark 
  Jenny Rydén   
     
Frånvarande:  Claud Youssif Anmält förhinder 
                     

                      
 
§ 3 Föregående protokoll  
 
Protokoll 6/2022 från mötet den 30/8 är tidigare utsänt och godkänt.                        
 
§ 4 ÖgOF:s årsmöte  
 
Årsmötet i mars 2023 kommer att hållas i Linköping. Då ÖgOF firar 50 år 2023 kommer mötet inte, 
som brukligt annars, genomföras tillsammans med någon av lokalklubbarnas årsmöte.  
 
Förslag på intressanta föredragshållare diskuterades.  
 
Anders stämmer av lämpligt datum med Olof Hjelm (LFK) och Mats Hjelte (FiNk). 
 
§ 5 Ekonomi / medlemmar 
 
Ekonomi – aktuell status 
Inte mycket har hänt sedan förra mötet. 
Angående milersättning följer vi Skatteverkets riktlinjer. 
 
Medlemmar – aktuell status 
 Medlemsregistret 
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En kort beskrivning om vad ÖgOF önskar är skickad till BirdLife. 
Utbildning hålls v42 på Öland. Från ÖgOF deltar Sofie och Inger-Marie. 
 
 
§ 6 Vingspegeln 
 
Vingspegeln 3/2022 – Tåkernnumret 
Beräknas vara klar i slut av oktober.  
 
Vingspegeln 4/2022 
Deadline 1 november. 
 
Innehåll: 
 Text om ÖgOF:s fågelskyddsarbete 
 Rapport kring Sjöfågelinventeringen i maj 
 Årsmöteskallelse 
 Intervju med utvald fotograf (Jorma Mäkilä) 
 Artikel om tjäder och orrspel 
 Omslag: skäggdopping 
  
 

 
§ 7  ÖgOF på nätet/i mobilen 
 
Funktionsbrevlådor 
 Kontaktbrevlådan: Hanteras nu av Dan. 
Facebook 
 Dagliga rapporter från pågående ringmärkning och sträckräkning vid Häradsskär. 
 Johanna Orsholm efterlyser testpersoner för utvärdering av ny app för igenkänning av 

fågelläten. 
 
Hemsida 
Inget att rapportera. 
 
Bandet Fåglar i Ög 
Inget att rapportera. 
 
Holken (Zoho Connect) 
Inget att rapportera. 
 
Publicering av tidigare ÖgOF-funktionärer 
Dan har nu fått svar från Integrationsskyddsmyndighetens (IMY) (se §7 i protokoll nr 6). Svaret är 
kortfattat att vi hanterar ärendet enligt eget huvud utgående från gällande regler. 
 
 
§ 8 Fågelskydds- och andra naturvårdsfrågor 
 
Gunnar, tillsammans med övriga i gruppen, gick igenom läget i pågående ärenden. 
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 Niclas Lignell på Birdlife har skrivit ett yttrande angående nya SPA-områden/Natura 2000 i 
skärgården. Vi har tittat på det och har inget att tillägga. 

 Gunnar har lämnat in yttrande avseende Sand-Drögens NR respektive Skullebo NR, nya 
naturreservat i Linköpings kommun (sydvästra delen).  

 Jussi har kontaktat berörda lokalklubbar angående remiss av Ljusfors naturreservat, 
Norrköpings kommun nära Motala ström vid Skärblacka samt Trolleflods naturreservat i Motala 
kommun. 

 Daniel Bengtsson vid Birdlife har gått ut till samtliga regionalföreningar och bett om hjälp att 
tycka till om och se över vad som händer i processen med den förväntade utbyggnaden av 
havsbaserad vindkraft (”Avgränsningssamråd för miljökonsekvensbeskrivning av ändrade 
havsplaner”). Synpunkter på den skulle vara inne senast den 15/9 men de ska i sin tur lämna ett 
yttrande till Havs- och vattenmyndigheten (HaV) senast 10/10 så tid kan finnas om vi har något 
att tillföra. 

Gunnar har läst igenom remissen och ser egentligen inte att vi har så mycket att tillföra på det 
här övergripande stadiet. Möjligen kan vi trycka extra hårt på beaktande av EU-kommissionens 
nya direktiv för biologisk mångfald (med bl.a en målsättning att 30% av havsområdet ska vara 
formellt skyddat och 10% strikt skyddat till 2030) och att de nya SPA-områden (Natura 2000-
områden enligt fågeldirektivet) som vi nyss yttrat oss om också blir viktiga underlag, oavsett om 
de är formellt fastställda eller inte 

§ 9 Fågelintressefrågor 
 
 Birdlife har skickat ut en inbjudan till ett fågelintressemöte i Kristianstad den 8–9 oktober.  Från 

ÖgOF:s styrelse kommer ingen att kunna närvara varvid en förfrågan om intresse hos några 
lokalklubbar ställts. Men tyvärr har ingen nappat på inbjudan. 

 Den 30–31 oktober kommer det att hållas en friluftslivsfestival vid Tåkern. Från ÖgOF kommer 
Sofie, Inger-Marie, Dan och Gunnar att delta. 

 
 
§ 10 Inventeringar 
 
Status genomförda, pågående och planerade ärenden/aktiviteter 
Sjöfågelinventeringen 10–25 maj är genomförd och 66 rapporter har lämnats in. En rapport kommer 
i Vingspegeln nr 4. 
 
Förfrågan från Norrköpings/Söderköpings golfklubbs hållbarhetskommitte angående hjälp med 
kartläggning och stöd till fågellivet på deras två golfbanor har besvarats av Anders. ÖgOF är 
positiva till förfrågan och kommer hantera ärendet vidare. 
 

§ 11 Regionala rapportkommittén (RRK) 

ÖgOF hade den 14 september ett möte med Johan Jensen angående de riktlinjer för hur NRK och 
RRK:s arbete ska samordnas med Birdlife och de regionala föreningarna.  

Tillsammans enades vi om hur ÖgOF och RRK i Östergötland hanterar dessa riktlinjer.  

 Ledamöter föreslås/utses av RRK för en mandatperiod på 2 år och godkännes av ÖgOFs styrelse 
vid varje års sista styrelsemöte. Hälften, 3–4 personer, utses jämna år och resterande hälft udda 
år. Detta för att säkerställa kontinuitet i bemanningen. 
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 Mandatperioder löper enligt kalenderår med start vid årsskifte. 
 ÖgOFs styrelse redogör vid årsmötet om aktuell bemanning av RRK. 

 
§ 12 Häradsskär   

Ringmärkning och sträckräkning pågår. Dagliga rapporter på Facebook. 

 
§ 13 Skrivelser/massmedia 
 
 I senaste numret av Vår Fågelvärld (nr 4) finns en intervju med ÖgOFs Inger-Marie Wohlfarth. 
 Naturskyddsföreningen i Valdemarsvik råkade besöka Häradsskär då en taigasångare 

upptäcktes. Eventuellt kommer en artikel om detta publiceras i Norrköpings Tidningar (NT). 
 Det föreslogs att vi ska höra med Claes Nilsson om han kan skriva en artikel i Corren om vårt 

arbete på Häradsskär. 
 
.  
§ 14 Region-/medlemsmöten/övriga möten/klubbkontakter 
 
 Regionmöte ska hållas i Linköping den 14 november (preliminärt datum). Mötet sker denna 

gång i samverkan med LFK i Linköping. 
 Ärenden att ta upp kan vara 50-årsjubileet, skog och tjäder med mera. 
 
 
§ 15 BirdLife Sverige 
 
EuroBird watch 22 den 1–2 oktober. Notis på FB och hemsida föreslås, 
  
§ 16 Övrigt 
 
50-årsjubileum 2023 
 
 
§ 17 Genomgång av åtgärdslistan    
 
Åtgärdslistan gicks igenom och följer efter protokollet. 

 
§ 18 Nästa möte  
 
Någon gång i v45.  Anders skickar i vanlig ordning ut en doodle och kallelse kommer därefter att 
skickas ut i god tid. 

 

§ 19 Mötets avslutande 

 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 
Vid protokollet   Justeras 
Stefan Westberg, sekreterare  Anders Tennlind, ordförande 


